
Úboč 8.10.2014 

Zápis č. 4 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč, 

 které se konalo ve středu 8.10.2014 v místní „Hospůdce pod Vinicí.“ 

Prítomní: Zima V., Matějka V., Matějka P., Síkora V. st., Síkora V. ml., Síkora F., Černý Vl., 

Haas M.,Hynčík T., 

Občané: Tomášek K.,  Matějka J., Raiser M., Levenec F., Švehla F., Adámek J. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu č. 4 

4. Schválení zhotovitele prodloužení obecního vodovodu 

5. Projednání nedokončených akcí 

6. Schválení dotace na ukazatel rychlosti 

7. Diskuse 

8. Usnesení 

9. Závěr 

 

1. Zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč zahájil starosta v 1930 hod. V úvodu zasedání 

přivítal všechny přítomné a přednesl návrh programu zasedání. Následně dal o navrženém 

programu hlasovat a ten byl devíti hlasy přijat. Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu 

 p. Milana Haase a p. Vladimíra Černého, kteří byly rovněž devíti hlasy schváleni. 

2. Dalším bodem zasedání byla kontrola usnesení z posledního zasedání . Ke vzneseným bodům 

nebylo z řad přítomných žádných dotazů ani připomínek. 

3. Ve třetím bodě zasedání se zastupitelstvo zabývalo úpravou rozpočtu č. 4. Starosta seznámil 

přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Zdůvodnil občanům pohyb 

peněz a po krátké diskusi dal o úpravě hlasovat. Zastupitelstvo devíti hlasy úpravu rozpočtu 

 č. 4 schválilo. 

4. V následující části zasedání zastupitelstva se projednávalo prodloužení vodovodního řádu ke 

dvěma novostavbám v obci a zhotovení vodovodního hydrantu. Po diskusi byla jako 

zhotovitel tohoto prodloužení vybrána firma „Praves s.r.o.“, která nám v obci zajišťuje údržbu 

a opravy vodovodu. Schváleno devíti hlasy. Prodloužení vodovodu bude dokončeno do 

15.11.2014. 

5. V další části zasedání se hovořilo o nedokončených akcích v obci. Do konce roku 2014 zbývá 

vytvrdit plochu pod kontejnery na tříděný odpad u spodní cesty podél dílny p. Matějky čp. 56 

a přemístit kontejnery. Práci provede p. Síkora a p. Osvald. 

6. Do 10.11. bude osazen ukazatel rychlosti na sloup elektrického vedení na začátek  obce ve 

směru od Němčic. Zastupitelstvo devíti hlasy schválilo přijetí dotace na tuto akci od KÚ Plzeň. 

Dotace činí 35000Kč. 



7. V diskusi se hovořilo o dočištění potoka naproti domu čp. 70 a vyzdění vyústění kanalizace do 

tohoto potoka. Práci provede firma L. Marvala ze Kdyně v jarních měsících. Zastupitelstvo 

projednalo a devíti hlasy schválilo odstranění náletových dřevin ze strouhy kolem novostavby 

p. P. Matějky. Tyto dřeviny brání výkopu vodovodní přípojky k novostavbě. 

V další části diskuse se hovořilo o vánočním koncertě v kostele sv. Mikuláše v Úboči. 

Zastupitelstvo devíti hlasy schválilo jako vystupující soubor „Canzonetta“ z Domažlic. Koncert 

se uskuteční v neděli 21.12.2014 od 1530hod. OÚ v Úboči zajistí malé občerstvení. 

8. Ve 2200hod starosta přečetl usnesení, které bylo devíti hlasy schváleno. 

9. Ve 2215 starosta poděkoval všem přítomným za účast, plodnou diskusi a ukončil zasedání. 

Ověřovatelé zápisu: člen zast.: Haas M. ……………………………………….. 

člen zast.: Černý Vl. ..……………………………………… 

starosta : Zima V. …………………………………………. 


